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OdRedakcji —w sprawie technicznychwarunków publikowania informacji

Zwracamy się do Autorów i Korespondentów z uprzejmą prośbą o przesyłanie prac

oraz materiałów, w celu ich publikacji, na dwa adresy równocześnie: ebiuletyn@seirp.pl

i sekretariat@seirp.pl

Uprzejmie również prosimy o uwzględnianie następujących kryteriów oraz warunków

technicznychmateriałów przeznaczonych do publikowania:

● pliki fotograficzne— format JPG,

● pliki tekstowe (typu: doc, docx, RTF),

● materiały winny wskazywaćmedium, do którego adresowana jest publikacja (strona

internetowa, biuletyn) oraz zawierać informacje o autorach prac, nazwy Zarządu

Wojewódzkiego lubOkręgowego,

● odpowiedzialność za naruszenie postanowień prawa  autorskiego spoczywa na

autorach przesyłanych materiałów.
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Koleżanki i Koledzy!
Przyjmijcie najlepsze, najserdeczniejsze
życzenia wesołych, kolorowych, pełnych energii,
miłości i zrozumienia ŚwiątWielkanocnych
spędzonychw spokoju, dobrym zdrowiu
i w otoczeniu najbliższych.

Antoni Duda – Prezes ZG SEiRP
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Przekaż 1,5% podatku
na rzecz SEiRP

Jesteśmy organizacją
pożytku publicznego –
pomóż nam pomagać.

KRS: 0000043188

Możesz to zrobić przy pomocy formularza PITOP, który należy złożyć
w swoim urzędzie skarbowym.

PITOP— to druk, który obowiązuje od 25września 2023 r. i ma zastosowanie do
dochodów uzyskanych od 1 stycznia 2023 r. Jest to oświadczenie o przekazaniu lub
wycofaniu zgody na przekazanie 1,5% podatku należnego na rzecz organizacji pożytku
publicznego.

Pobierz druk PITOP

Już terazmożesz to zrobić przy pomocy usługi Twój e-PIT.

Twój e-PIT usługa dostępna od 15 lutego 2024 roku.

Usługa Twój e-PIT automatycznie wskazuje tę OPP, która w ubiegłym roku została przez
Ciebie wskazana w zeznaniu. Możesz edytować, usunąć lub zmienić te dane. Twój e-PIT
wylicza kwotę 1,5% podatku należnego.

Więcej informacji tutaj:

https://www.podatki.gov.pl/pit/jak-przekazac-1-proc-na-opp/#emeryt

Na następnej stronie znajdziesz infografikę na temat usługi Twój e-PIT.
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Umowa koalicyjna
Część I. Ustalenia Programowe
Kierując się wolą wyborców będziemy
działać wspólnie i zgodnie w następujących
obszarach; (..)

20. Świadczenia społeczne muszą być
uzupełnione, zwłaszcza w obszarze
systemowego wsparcia rodzin, osób
z niepełnosprawnościami, opiekunów
osób niesamodzielnych i seniorów.
Koalicja widzi potrzebę kompleksowych
rozwiązań w zakresie polityki społecznej.
Uprościmy system orzecznictwa,
uchwalimy ustawę o asystencji dla osób
niesamodzielnych. Państwo powinno
zapewnić godne warunki życia emerytom
i rencistom.Wprowadzimy rozwiązania
zwiększające aktywność społeczną osób
starszych oraz gwarantujące godne
warunki dla seniorów po śmierci współmałżonka,Wprowadzimy rozwiązania
przywracające prawa nabyte emerytów pobierających świadczenia na
podstawie przepisów o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy. (...)

https://platforma.org/upload/document/203/attachments/433/UmowaKoalicyjna.pdf

Minęło ponad sto dni nowego koalicyjnego rządu. Liczyliśmy, że realizacja punktu

20 umowy koalicyjnej będzie szybsza. Docierają do nas jednak dobre informacje,

chociaż przebijają się z trudem niczymwiosenne przebiśniegi. Jest nowa dyrektor

ZERMSWiA. Spersonalizowanawyszukiwarka Google informuje następująco:

„Dyrektorem Zakładu Emerytalno- rentowegoMSWiA została paniMagdalena

Bednarz a jej zastępcą radca prawny UrszulaMłynarczyk. Rozpoczyna się

oczekiwany przez tysiące represjonowanych czas „dobrej zmiany”. I coś jest

na rzeczy, bo dostajemy już pierwsze informacje o realizacji wyroków I instancji.

Czekamy jednak nawycofanie wszystkich apelacji, czekamy nawycofanie kasacji,

czekamy na poważne traktowanie art. 8a, potocznie określanego łaskąMinistra.

Te sprawy nie są naprawdę bardzo skomplikowane. Dlategomamy nadzieję,

że potoczą się szybciej.Wycofanie apelacji przez ZERMSWiA pozwoli szybciej
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rozpatrzyć apelacje skarżących. Przy dobrej woli właściwych decydentów

odpowiedzialnych za organizację pracy sądów i osób odpowiedzialnych

za ZER MSWiA i samegoMSWiAmożnawiększość spraw zakończyć jeszcze

w tym roku. Jak wynika ze sporządzanych przez nas zestawień statystycznych,

korelujących z informacjami przekazanymi przez zastępcę dyrektora ZERMSWiA,

o czym zawiadamia FSSMw informacji zatytułowanej „KOMUNIKAT dot.

aktualnej sytuacji represjonowanych ustawą z 16 grudnia 2016 r. w ujęciu

statystycznym, wg stanu na dzień 31 grudnia 2023 r.” /informacja dostępna tutaj:

https://fssm.pl/ustawa-represyjna-gorzkie-statystyki/,

głównym problemem jest zaleganie prawie 7 tysięcy spraww sądach okręgowych,

z czego około 6,5 tysiąca w Sądzie OkręgowymwWarszawie. Oceniamy, że 4-5

tysięcy tych spraw to sprawy zawieszone. Tutaj najważniejsze jest dotarcie

do skarżących i uświadomienie im, że warunkiem koniecznym do podjęcia jest

wniosek zainteresowanego. Na zakończenie musimy dodać, że cenę najwyższą

za to wyjątkowe draństwo zapłaciło ponad dziesięć tysięcy naszych Koleżanek

i Kolegów, to niestety osoby które zmarły nie doczekawszy rozprawy sądowej.

Nie możemy o ich krzywdzie zapomnieć. Cześć ich pamięci!

Więcej o umowie koalicyjnej i 77 konkrecie PO przeczytasz w artykułach poniżej.

100 konkretów na 100 dni. Jedna trzecia na początkowym etapie realizacji

Konkret24 | 22marca 2024

konkret24.tvn24.pl

77. Przywrócimy emerytommundurowym prawa nabyte – uprawnienia
emerytalne odebrane im z naruszeniem powszechnych norm prawa.

W2016 roku rząd Zjednoczonej Prawicy wprowadził tzw. ustawę
dezubekizacyjną. Objęła ok. 40 tys. byłych funkcjonariuszy służb bezpieczeństwa
PRL i obniżyła ich emerytury oraz renty dominimalnej, średniej wysokości
wypłacanej przez ZUS. Funkcjonariusze zaczęli masowo odwoływać się do sądów.
Sprawa trafiła do Trybunału Konstytucyjnego, SąduNajwyższego i Naczelnego
Sądu Administracyjnego. Pierwszy w 2021 roku orzekł jedynie w sprawie rent,
uznając, że przepis ustawy jest zgodny z konstytucją, natomiast SN i NSA
odrzuciły zasadę odpowiedzialności zbiorowej i stwierdziły, że przy obniżaniu
emerytur powinna decydować indywidualna charakterystyka służby danego
funkcjonariusza. MSWiAwyliczyło, że do czerwca 2022 na podstawie
prawomocnychwyroków sądówwypłaciło już 287mln zł zaległych emerytur
obniżonych na podstawie tej ustawy.
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20marca 2024 roku resort sprawwewnętrznych przekazał nam: "Zakład
Emerytalno-RentowyMSWiAwdrożył procedurę z dnia 5marca 2024, która
określa zasady rozpatrywania spraw dotyczącychwnoszenia lub niewnoszenia
przez organ emerytalny apelacji i skarg kasacyjnych odwyrokówwydanych
na podstawie tzw. ustawy dezubekizacyjnej". Ponadto 14marcaminister
Marcin Kierwiński zarządzeniem ustanowił PełnomocnikaMinistra Spraw
Wewnętrznych i Administracji do Spraw Postępowań Administracyjnych -
ma się zajmowaćwłaśnie sprawami związanymi z emeryturami obniżonymi
na podstawie tzw. ustawy dezubekizacyjnej. Ustawa jednakwciąż obowiązuje,
a byli funkcjonariuszemuszą dochodzić swoich praw na drodze sądowej.

https://100konkretow.pl/obrona-narodowa/

Przywrócimy emerytommundurowym prawa nabyte – uprawnienia emerytalne
odebrane im z naruszeniem powszechnych norm prawa.

WMinisterstwie SprawWewnętrznych i Administracji trwają prace analityczne
dotyczące przepisów ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. O zaopatrzeniu
emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji BezpieczeństwaWewnętrznego,
AgencjiWywiadu, Służby KontrwywiaduWojskowego, SłużbyWywiadu
Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Straży
Marszałkowskiej, SłużbyOchrony Państwa, Państwowej Straży Pożarnej, Służby
Celno-Skarbowej i SłużbyWięziennej oraz ich rodzin.Wnikliwa analiza zarówno
zagadnień prawnych, jak i ekonomicznych związanych z funkcjonowaniem
powyższej ustawy pozwoli na podjęcie dalszych działań w tej sprawie.

Zakład Emerytalno-RentowyMSWiAwdrożył procedurę z dnia 5marca 2024 r.,
która określa zasady rozpatrywania spraw dotyczącychwnoszenia lub
niewnoszenia przez organ emerytalny apelacji i skarg kasacyjnych odwyroków
wydanych na podstawie tzw. Ustawy dezubekizacyjnej.

14marca 2024 r. Minister zarządzeniem ustanowił PełnomocnikaMinistra
Spraw Wewnętrznych i Administracji do Spraw Postępowań Administracyjnych,
do którego zadań należy załatwianie, w imieniuMinistra SprawWewnętrznych
i Administracji, spraw o którychmowaw art. 8a ust. 1 ustawy z dnia 18 lutego
1994 r. O zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji
BezpieczeństwaWewnętrznego, AgencjiWywiadu, Służby Kontrwywiadu
Wojskowego, SłużbyWywiaduWojskowego, Centralnego Biura
Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, StrażyMarszałkowskiej, Służby
Ochrony Państwa, Państwowej Straży Pożarnej, Służby Celno-Skarbowej
i Służby Więziennej oraz ich rodzin (Dz. U. Z 2023 r. Poz. 1280, 1429 i 1834),
w szczególności wydawanie decyzji administracyjnych, postanowień
i zaświadczeń.

Także tutaj: https://100konkretow.pl/wszystkie-konkrety/
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Ekwiwalent –
pierwsze wypłaty.
Co dalej?

Dostajemy co raz więcej

informacji o wypłatach

wyrównania ekwiwalentu

za urlop. Informacjom tym

towarzyszą pytania o odsetki.

Kwestię odsetek przedstawimy

w odrębnej informacji, którą

wkrótce opublikujemy na naszej

stronie internetowej.

Wszystkim naszymKoleżankom i Kolegom, którzy dotychczas nie

zwracali się do organów Policji o wypłatę wyrównania ekwiwalentu

za urlop, a dzisiaj pytają, czymogą jeszcze to zrobić, odpowiadamy

ponownie cytatem zwystąpienia o charakterze generalnymRzecznika

PrawObywatelskich skierowanym do Komendanta Głównego Policji

(WZF.7060.16.2021 z 20 lipca 2021 r.) – w sprawie wyrównania

ekwiwalentu pieniężnego za niewykorzystany urlop wypoczynkowy
i dodatkowy, po wyroku Trybunału Konstytucyjnego. / pełny tekst tutaj:
https://sprawy-generalne.brpo.gov.pl/pdf/2021/7/WZF.7060.16.2021/2827809.pdf /

„Z powyższej analizy przepisu przejściowego można wyprowadzić wniosek,
że art. 9 ust. 1 specustawy w ogóle nie dotyczy policjantów zwolnionych
ze służby przed opublikowaniemwyroku Trybunału Konstytucyjnego w dniu
6 listopada 2018 r., a którym przed tą datą ustalono wysokość ekwiwalentu
pieniężnego (na starych zasadach). Inaczej mówiąc, mogą oni bez żadnego
ograniczenia (w tym czasowego – ustalenie wysokości jest czynnością
materialno-techniczną) skorzystać z konstytucyjnego prawa do wznowienia
postępowania (w formie wniosku o wyrównanie świadczenia) w trybie
art. 190 ust. 4 Konstytucji. Zauważenia przy tymwymaga, że w sprawach
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dotyczących ustalenia wysokości ekwiwalentu za urlop wypoczynkowy
i dodatkowy, na gruncie Konstytucji, mamy do czynienia z „rozstrzygnięciem
w innych sprawach”. Co do zasady, czynność materialno–technicznamoże
zostać w każdym czasie zmieniona czy też uchylona. Od czynności tych
nie służą sformalizowane środki zaskarżenia ani skarga do sądu
administracyjnego (wyj. odmowa wypłaty świadczenia). Oba postępowania
wszczynane są jedynie na żądanie stron.Wmojej ocenie zainteresowany
policjant, który odszedł ze służby w latach 19.10.2001 r. – 5.11.2020 r.
i mający ustalone świadczenie na zakwestionowanych przez Trybunał
zasadach, może w każdym czasie (art. 145a kpa nie znajduje tu
zastosowania, albowiem dotyczy decyzji administracyjnych) na podstawie
art. 190 ust. 4 Konstytucji wystąpić z wnioskiem owyrównanie wysokości
tego świadczenia. Jak trafnie zauważył Naczelny Sąd Administracyjny
w wyroku z dnia 14 czerwca 2021 r. (sygn. akt III OSK 2856/21) – art. 190
Konstytucji RP dotyczy wszystkich wyroków Trybunału Konstytucyjnego bez
względu na ich rodzaj czy charakter. W sytuacji, gdy przepis został uznany
za niekonstytucyjny przy określonym jego rozumieniu lub w określonym
w orzeczeniu Trybunału Konstytucyjnego zakresie (wyrok interpretacyjny
czy zakresowy), to przepis w dosłownym sensie nie jest derogowany
z systemu prawa, jak w przypadku wyroku stwierdzającego tzw. prostą
niekonstytucyjność. Z systemu prawa jest jednak usuwane jego
niekonstytucyjne rozumienie, co powoduje, że w skutkach prawnych tych
orzeczeń z punktu widzenia art. 190 ust. 4 Konstytucji, tzn. możliwości
wznowienia postępowania, obydwie te sytuacje są jednakowe (por. R. Hauser,
J. Trzciński, Prawotwórcze znaczenie orzeczeń Trybunału Konstytucyjnego
w orzecznictwie Naczelnego Sądu Administracyjnego, LexisNexis,
Warszawa 2010, s. 46 i 47).

Więcej na ten temat pisaliśmy w Biuletynie Informacyjnym nr 4 (130) 2023

w artykule „Ekwiwalent – bardzo ważne stanowisko Rzecznika Praw

Obywatelskich”

https://seirp.pl/wp-content/uploads/biuletyn-4-130-kwiecien-2023.pdf
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Świadczenie wspierające
Lekturęmateriału polecamy członkomZarządówOddziałówWojewódzkich,
Okręgowych i ZarządówKół i wszystkim zainteresowanym.

Świadczenie wspierające to nowa formawsparcia finansowego dla pełnoletnich

osób z niepełnosprawnościami, wprowadzone od 1 stycznia 2024 roku ustawą

z dnia 7 lipca 2023 r. o świadczeniu wspierającym. Warunkiem otrzymania

świadczenia, jest uzyskanie decyzji ustalającej skalę koniecznegowsparcia

wyrażoną punktacją. Osoby, które uzyskają decyzję, otrzymają wsparcie w postaci

pomocy pieniężnej służącej częściowemu pokryciu wydatków związanych

z zaspokojeniem szczególnych potrzeb życiowych tych osób. Postępowanie

w sprawie przyznania świadczenia wspierającego prowadzi oraz świadczenie

to wypłaca Zakład Ubezpieczeń Społecznych.

Świadczenie wspierające będzie przysługiwać osobom posiadającym decyzję

ustalającą poziom potrzebywsparcia na poziomie od 70 do 100 punktóww skali

potrzeby wsparcia. Decyzje ustalająca poziom potrzebwydają wojewódzkie

zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności.

Link do ustawy:

https://isap.sejm.gov.pl/isap.nsf/download.xsp/WDU20230001429/U/D20231429Lj.pdf

Kwota renty socjalnej obowiązująca od 1marca 2024 r. wynosi 1780,96 zł brutto.

Wysokość świadczenia wspierającego przedstawia tabela:

Bardzo czytelne informacje tutaj:
https://kadry.infor.pl/kadry/ubezpieczenia/zasilki_i_inne_swiadczenia/6549319,swiadcze
nie-wspierajace-2024-ile-wynosi-wniosek.html
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Szczegółowe informacje znajdziesz również na stronie gov.pl:

https://www.gov.pl/web/rodzina/swiadczenie-wspierajace

Świadczenie wspierające

● Świadczenie wspierające – krok po kroku

● Jak złożyć wniosek o świadczenie wspierające on-line

● Pytania i odpowiedzi - świadczenie wspierające

● Świadczenie pielęgnacyjne od 1 stycznia 2024 r. – nowe zasady

1 stycznia 2024 r. weszła w życie ustawa z dnia 7 lipca 2023 r. o świadczeniu

wspierającym, którawprowadziła nowe rozwiązania w systemie świadczeń

dla osób z niepełnosprawnościami i ich opiekunów.

Nowe świadczenie wspierające

Świadczenie wspierające jest nowym instrumentemwsparcia, o któremogą

ubiegać się osoby z niepełnosprawnościami wwieku od ukończenia 18 roku życia.

Jest to rozwiązanie skierowane bezpośrednio do osób z niepełnosprawnościami,

tak aby dorosła już osoba z niepełnosprawnością mogła decydować jak

wykorzystywanema być otrzymywanewsparcie. 

Świadczenie wspierające przysługuje bez względu na dochody (brak kryterium

dochodowego), a także niezależnie od innych formwsparcia otrzymywanych

przez osoby z niepełnosprawnościami.

Prawo do świadczenia wspierającego uzależnione jest od uzyskania przez osobę

z niepełnosprawnością decyzji ustalającej poziom potrzebywsparcia, na

poziomie od 70 do 100 punktów. Wniosek owydanie takiej decyzji należy

złożyć do wojewódzkiego zespołu do spraw orzekania o niepełnosprawności

(wojewoda), począwszy od 1 stycznia 2024 r. Wysokość świadczenia

wspierającego zależy od poziomu potrzebywsparcia, czyli liczby przyznanych

punktów i jest powiązana z wysokością renty socjalnej. 

Kwota świadczenia wynosi od 40% renty socjalnej (w przypadku ustalenia

poziomu potrzebywsparcia między 70 a 74 punktów) aż do 220% renty socjalnej

(ustalenie poziomu potrzebywsparcia na poziomie od 95 do 100 punktów).
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Wraz z coroczną waloryzacją renty socjalnej, corocznej waloryzacji będzie

podlegała także wysokość świadczenia wspierającego.

Ważne terminy!

Harmonogramwprowadzenia świadczenia wspierającego:

● I etap – od 1 stycznia 2024 r. – świadczenie wspierające dostępne dla

osób z niepełnosprawnościami z najwyższymi poziomami potrzeby

wsparcia, tj. od 87 do 100 pkt

● II etap – od 1 stycznia 2025 r. – świadczenie wspierające będzie dostępne

także dla osób z niepełnosprawnościami z kolejnymi poziomami potrzeby

wsparcia, tj. od 78 do 86 pkt

● III – ostatni etap – od 1 stycznia 2026 r. – świadczenie wspierające będzie

dostępne także dla osób z niepełnosprawnościami z pozostałymi

uprawniającymi poziomami potrzeby wsparcia, tj. od 70  do 77 pkt

Powyższy harmonogram nie dotyczy osób z niepełnosprawnościami, na które

ich opiekunowie co najmniej w dniu 1 stycznia 2024 r. lub później pobierali

dotychczasowe świadczenie pielęgnacyjne, specjalny zasiłek opiekuńczy, zasiłek

dla opiekuna lub świadczenie pielęgnacyjne na nowych zasadach –w przypadku

takich osób z niepełnosprawnościami uzyskanie przez nie co najmniej 70 pkt

w decyzji o poziomie potrzeby wsparcia, już od 1 stycznia 2024 r. będzie

uprawniać do otrzymania świadczenia wspierającego.

Cowięcej, za osobę pobierającą świadczenie wspierające, jak i za jej opiekuna,

który nie podejmuje zatrudnienia lub innej pracy zarobkowej, ze względu

na potrzebę udzielenia wsparcia osobie pobierającej świadczenie wspierające,

ZUS będzie opłacał składki na ubezpieczenie zdrowotne, od podstawywysokości

pobieranego świadczenia wspierającego. Ponadto,  za opiekuna niepozostającego

w zatrudnieniu, który wspólnie zamieszkuje i gospodaruje z osobą pobierającą

świadczenie wspierające, ZUS będzie opłacał również składki na ubezpieczenia

emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego, przez okres sprawowania

opieki.

Biuletyn Informacyjny nr 3 (141) 2024



15

Jak złożyć wniosek?

Przyjmowaniemwniosków

o świadczenie wspierające, ich

rozpatrywaniem oraz przyznawaniem

i wypłatą tego świadczenia od

1 stycznia 2024 r. zajmuje się

Zakład Ubezpieczeń Społecznych.

Wniosek o świadczenie wspierające

należy złożyć do ZUSwyłącznie

w formie elektronicznej, za pomocą

jednego z trzech kanałów

wnioskowania:

•    Platformę PUE ZUS

•    Portal informacyjno-usługowy Emp@tia na stronie empatia.mpips.gov.pl

•    Bankowość elektroniczną.

Więcej szczegółów tutaj:

https://www.zus.pl/-/%C5%9Awiadczenie-wspieraj%C4%85ce-6

Ulotka opisująca procedurę tutaj:
https://www.zus.pl/documents/10182/167561/%C5%9Awiadczenie+wspieraj%C4%85c

e_ulotka.pdf/ceae8960-6e4a-5dff-14ac-f3f54f6030b9?t=1707828708584

Artykuły i informacje medialne:
Co to jest świadczenie wspierające i kogo dotyczy? (poradnikpracownika.pl)

https://serwisy.gazetaprawna.pl/emerytury-i-renty/artykuly/9458824,problemy-z-przyzn
awaniem-swiadczenia-wspierajacego-rzad-zapowiada-zmi.html

https://tvn24.pl/biznes/z-kraju/swiadczenie-wspierajace-2024-dla-kogo-mamy-zatrzesie
nie-wnioskow-st7818365

https://rzeszow.tvp.pl/76376835/swiadczenie-wspierajace-dla-osob-z-niepelnosprawnos
cia-we-wotrek-dyzur-zus

https://www.infor.pl/prawo/pomoc-spoleczna/niepelnosprawni/6529096,rzad-150-000-
wnioskow-o-swiadczenie-wspierajace-na-dzis-tylko-3000-osob-niepelnosprawnych-ma-
okreslone-poziomy-wsparcia.html

https://www.pfron.org.pl/komunikaty-z-regionu/szczegoly-komunikatu/news/swiadczeni
e-wspierajace-najwazniejsze-informacje/
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Infoteka nr 80
Przeglądmediów – 30.03.2024 r.

Infoteka zawiera wybrane przez Biuro ZG SEiRP artykuły i informacje
opublikowanew prasie i mediach elektronicznych dotyczące spraw
ważnych dla naszego środowiska.

SN uchyla wyrok akceptujący podwójne obniżenie emerytury policyjnej
Katarzyna Żaczkiewicz-Zborska, 13marca 2024

Sąd nie jest związany dowodami przedstawionymi przez Instytut Pamięci
Narodowej w sprawie służby na rzecz totalitarnego państwa. Osobom, które
do lipca 1990 r. pełniły służbę na rzecz takiego państwa, przysługują z budżetu
emerytury, które nie naruszają zasady ne bis in idem, ani nie stanowią
nieproporcjonalnego obniżenia wysokości poprzednio niesłusznie nabytych
uprawnień –wynika z orzecznictwa SąduNajwyższego. /…/

Rozpoznając skargę kasacyjną ubezpieczonego 6marca br., Izba Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych SąduNajwyższego uchyliła zaskarżonywyrok Sądu
Apelacyjnegow Szczecinie i przekazała sprawę temu sądowi do ponownego
rozpoznania.
Zasada zaufania do państwa i stanowionego przez nie prawa opiera się na
wymaganiu pewności prawa, a więc takim zespole cech przysługujących prawu,
które zapewniają jednostce bezpieczeństwo prawne. Tymczasem ustawa
z 16 grudnia 2016 roku zakłada, że wszyscy funkcjonariusze odbywający służbę
przed rokiem 1990 działali na szkodę państwa i jego obywateli przez służbę
państwu totalitarnemu - wynika z orzecznictwa SN.
Wyrok Izby Pracy i Ubezpieczeń Społecznych SN z 6marca 2024 r.
(sygn. akt I USKP 98/23)

Więcej: prawo.pl/kadry/

Co z emeryturą za służbęwPRL? "Pierwszym krokiem powinny być zmiany na
poziomie rozporządzenia"

DominikMikołajczyk, 04marca 2024

„Pierwszym krokiem powinny być zmiany na poziomie rozporządzenia - tak, by
byli funkcjonariusze nie byli pozbawiani świadczeń emerytalnych jak leci” –

Biuletyn Informacyjny nr 3 (141) 2024

https://www.prawo.pl/kadry/podwojne-obnizenie-emerytury-policyjnej,525888.html?fbclid=IwAR3LjkzfMfAVPdi7qK166KJhhyvYuqH_MUSzjd8aPhlr14UGOi9AaejXeqk


17

mówiMagdalena Sroka, posłanka PSL (Trzecia Droga). Jak dodaje, w tej sprawie
rozmawiała już wiceszefemMSWiAWiesławem Szczepańskim. 

Kwestia emerytur dla funkcjonariuszy pełniących służbęw czasach PRL od lat
wzbudza duże emocje w środowisku. Ustawą z 2016 roku, mundurowym
obniżono emerytury, a oni sami dokument nazywają „ustawą represyjną”. Temat
ten przewijał się wminionej kampanii wyborczej i został nawet zapisanyw 100
konkretach, jakie przygotowała Koalicja Obywatelska. „Przywrócimy emerytom
mundurowymprawa nabyte – uprawnienia emerytalne odebrane im
z naruszeniem powszechnych norm prawa” – czytamyw punkcie 77. 

Wydaje się, że rządząca koalicja zamierza dokonać zmianw przepisach, chociaż
jak na razie nie pojawiły się żadne konkretne propozycje. O to jak powinny one
wyglądać, zapytała Nikola Bochyńska z CyberDefence24.pl w rozmowie
z Magdaleną Sroką. Parlamentarzystka podkreśliła, że dziś, ci mundurowi,
„którzy idą do sądu, wygrywają procesy”. Jak dodaje, „państwo polskie płaci
gigantyczne odszkodowania”. 

Ja osobiście uważam, że nie można stosować odpowiedzialności zbiorowej i trzeba
tę sytuację uporządkować. Pierwszym krokiem powinny być zmiany na poziomie
rozporządzenia - tak, by byli funkcjonariusze nie byli pozbawiani świadczeń
emerytalnych jak leci. Kolejną kwestią powinna być z pewnością nowa ustawa.

Więcej na:
infosecurity24.pl

Przywrócimy emerytommundurowymprawa nabyte

100 konkretów na 100 dni. Jedna trzecia na początkowym etapie realizacji

Konkret24, 22marca 2024

77. Przywrócimy emerytommundurowym prawa nabyte – uprawnienia
emerytalne odebrane im z naruszeniem powszechnych norm prawa.

/…/

20marca 2024 roku resort sprawwewnętrznych przekazał nam: "Zakład
Emerytalno-RentowyMSWiAwdrożył procedurę z dnia 5marca 2024, która
określa zasady rozpatrywania spraw dotyczącychwnoszenia lub niewnoszenia
przez organ emerytalny apelacji i skarg kasacyjnych odwyrokówwydanych na
podstawie tzw. ustawy dezubekizacyjnej". Ponadto 14marcaministerMarcin
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Kierwiński zarządzeniem ustanowił PełnomocnikaMinistra Spraw
Wewnętrznych i Administracji do Spraw Postępowań Administracyjnych - ma się
zajmowaćwłaśnie sprawami związanymi z emeryturami obniżonymi na podstawie
tzw. ustawy dezubekizacyjnej. Ustawa jednakwciąż obowiązuje, a byli
funkcjonariuszemuszą dochodzić swoich praw na drodze sądowej.

Więcej na: konkret24.tvn24.pl

WMinisterstwie SprawWewnętrznych i Administracji trwają prace analityczne
dotyczące przepisów ustawy z dnia 18 lutego 1994 r.

Przywrócimy emerytommundurowymprawa nabyte – uprawnienia emerytalne
odebrane im z naruszeniem powszechnych norm prawa.

/…/

Zakład Emerytalno-RentowyMSWiAwdrożył procedurę z dnia 5marca 2024 r.,
która określa zasady rozpatrywania spraw dotyczącychwnoszenia lub
niewnoszenia przez organ emerytalny apelacji i skarg kasacyjnych odwyroków
wydanych na podstawie tzw. Ustawy dezubekizacyjnej. 14marca 2024 r. Minister
zarządzeniem ustanowił PełnomocnikaMinistra SprawWewnętrznych
i Administracji do Spraw Postępowań Administracyjnych, do którego zadań należy
załatwianie, w imieniuMinistra SprawWewnętrznych i Administracji,  spraw
o którychmowaw art. 8a ust. 1 ustawy z dnia 18 lutego 1994 r. ….

Więcej na: 100konkretow.pl/obrona-narodowa/

Trybunał Konstytucyjny przyjrzy sięmilicyjnym emeryturom. Chodzi o
zasadność obniżenia świadczeń

KatarzynaWójcik, 26marca 2024

Trybunał Konstytucyjny rozstrzygnie, czy wysokośćmilicyjnej emerytury i renty
rzeczywiście nie może być wyższa niż miesięczna kwota przeciętnej emerytury
wypłaconej z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych, nawet gdywiększość służby
przypadała po 1990 r. Sąd Najwyższy zapytał (sygn. akt P 4/24), czy takie
obniżenie świadczeń jest zgodne z zasadą demokratycznego państwa prawnego,
zasadą równości obywatela wobec prawa, prawem dowłasności
i do zabezpieczenia społecznego.

Więcej na:
praca.gazetaprawna.pl
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Woooolneeee sąąąądyyyyy

Maciej Sawiński

Wpierwszej części artykułu napisałem co jest nie tak z tzw. ustawą
dezubekizacyjną oraz o utrudnieniachw obronie jej ofiar na etapie
przedsądowym. Dzisiaj zajmę się działaniami sądóww tych sprawach.

Woooolneeee sąąąądyyyyy

Pomimo licznych trudności, powodowanych przez ZER i IPN odwołania
w końcu znalazły się w sądzie, ale to nie oznaczało, że sprawa ruszy. Przypomnę,
że wszystkie odwołania trafiały do SąduOkręgowegowWarszawie. /…/ Problem
osób poszkodowanych ustawą dezubekizacyjną jest jednak daleki od rozwiązania.
Tylko nieliczne wyroki zdążyły się już uprawomocnić, a ZER składa apelacje
w każdej sprawie. Dzieje się tak z uwagi na to na niewystarczającą liczbę sędziów
wwydziałach pracy i ubezpieczeń społecznychw sądach apelacyjnych, która
powoduje, że na rozpoznanie apelacji oczekuje się w nich latami. Jedynym
efektywnym rozwiązaniem problemu dysponują więc politycy – ZERmógłby
po prostu cofnąć apelacje lub zmienić swoje decyzje.

Więcej na:
sabuda-sawinski.pl

Kaczyński nazwał go człowiekiem Putina, bo zapytał o tupolewa. "Rozważam
kroki prawne"

AnnaDryjańska, 27 lutego 2024

AnnaDryjańska: Naprawdę liczył pan na to, że JarosławKaczyński udzieli panu
merytorycznej odpowiedzi?

JacekMykita: Oczywiście, że nie. Głównymmotywemmojej wycieczki z kolegami
do Leżajska było zadaćmu pytanie, które wybrzmi. Chciałem, by usłyszeli mnie
ludzie, którzy nie wiedzą o kłamstwie smoleńskim PiS albomają w tej sprawie
wątpliwości.

Czuję w sobiemikromisję odkłamywania działań Prawa i Sprawiedliwości.
Dlatego od lat jestem zaangażowanyw działania na rzecz demokracji,
praworządności, praw obywatelskich…

Na jaki efekt pan liczył pytając o wrak?
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Nie oczekuję niczego spektakularnego. Zdaję sobie sprawę, że nie obniżę
gwałtownie słupków poparcia PiS. Nie o tomi chodzi.Wiem, że nie zbawię całego
świata, ale mogę choć trochę go zmieniać na swoim odcinku. Chcę, żeby
zwolennicy PiS nabrali wątpliwości w sprawie tego, czym karmi ich Prawo
i Sprawiedliwość. A karmi ich propagandową papką.

Sala nie zareagowała namysłem, tylko wrogością.

Ale to nie było kierowane do ludzi na sali. Tam siedziało ok. 200-250 osób,
w ogromnej przewadze byli to lokalni działacze PiS, posłowie, europosłowie,
pomniejsi samorządowcy.

Więcej: natemat.pl

Kiełbasa nawózku

Maciej Mikołajczyk, 4marca 2024

Żebywykazać się troską o osoby z niepełnosprawnościami, rząd chcewypłacać
zasiłekwyższy od średniej pensji krajowej

W lipcu ub.r., w czasie, kiedy Polska rosła w siłę pod batutą Jarosława
Kaczyńskiego, uchwalono ustawę o świadczeniu wspierającym. Zamiar był
oczywisty: PiS chciało przed wyborami ocieplić relacje ze środowiskiem osób
z niepełnosprawnościami i ich opiekunów. Celu raczej nie osiągnęło, bo rządowy
projekt od początku budził kontrowersje, a niektórzy wprost twierdzili,
że to bubel prawny. Niestety, mieli rację.

Sęk w tym, że przepisy weszły w życie w tym roku. I piwo nawarzone
przez Kaczyńskiegowypije Tusk. Czkawkamurowana.

Więcej: tygodnikprzeglad.pl

Bon senioralny.Ministerstwo przedstawiło założenia. Możliwe 2150 zł dla
pracujących rodzin seniorów

Ewa Karbowicz, 25marca 2024

Ministra ds. polityki senioralnejMarzenaOkła-Drewnowicz przedstawiła
założenia tzw. bonu senioralnego. Program będzie skierowany do osóbwwieku
75+ i ich pracujących rodzin. Świadczenie pozwoli sfinansować usługi wsparcia
o charakterze opiekuńczymwmiejscu zamieszkania seniora.
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/…/ Jak podaje www.gov.pl, maksymalna wartość bonu senioralnegowyniesie 2 150 zł

(co odpowiada połowieminimalnegowynagrodzenia w drugiej połowie 2024 r.).
Warunkiem otrzymania wsparcia będzie aktywność zawodowa osoby zobowiązanej do
alimentacji (najczęściej dziecka seniora).

Więcej: serwisy.gazetaprawna.pl

Jest nowyKomendant Główny Policji. "Czas przeciąćmedialne spekulacje"

TVN24, 20marca 2024

Namój wniosek premier Donald Tusk powołał inspektoraMarka Boronia na stanowisko
Komendanta Głównego Policji - poinformowałMarcin Kierwiński, minister spraw
wewnętrznych i administracji.

"Czas przeciąć medialne spekulacje. Namój wniosek, Pan Premier Donald Tusk powołał

z dniem 21marca br. insp. Marka Boronia na stanowisko Komendanta Głównego Policji.
Gratuluję Panie Komendancie!" - napisał szefMSWiA na platformie X.

W grudniu ubiegłego roku Kierwiński powołał Boronia na stanowisko zastępcy szefa
policji. Jednocześnie powierzył mu pełnienie obowiązków komendanta głównego.
Zastąpił on wtedy Dariusza Augustyniaka, który pełnił obowiązki odwołanego

7 grudnia Jarosława Szymczyka, który zrezygnował ze stanowiska.

Zgodnie z ustawą pełnienie obowiązków komendanta głównegomoże trwaćmaksymalnie
trzymiesiące. Jak głosi. art. 5 ust. 5 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 roku o policji "w razie
zwolnienia stanowiska Komendanta Głównego Policji minister właściwy do spraw
wewnętrznych, do czasu powołania nowego komendanta, powierza pełnienie
obowiązkówKomendanta Głównego Policji na okres nie dłuższy niż 3 miesiące, jednemu
z jego zastępców".

Boroń to doświadczony oficer.Wcześniej był zastępcą dyrektora BiuraWywiadu

i Informacji Kryminalnych KGPwłaściwym do spraw systemów informatycznych i obsługi
informacyjnej. Jako wiceszefemCBŚP brał udział między innymi wwyjaśnianiu afery
podsłuchowej.

Więcej: tvn24.pl/polska/

Kierwiński o zadaniach dla nowego komendanta policji

TVN24, 21marca 2024
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Smutna spuścizna po PiS to 16 tysięcy wakatóww policji. To jest coś, co wołało
o pomstę do nieba. Poprzedni ministrowie sprawwewnętrznych nic z tym nie
robili. Zastanawiam się, czy to nie jest materiał do prokuratury - powiedział
Marcin Kierwiński w "Kropce nad i".Wymienił najważniejsze zadania nowego
komendanta policji. - Kwestia zasadnicza: odbudowawizerunku policji - mówił.
Zapowiedział też, że w piątek z szefemMONWładysławem
Kosiniakiem-Kamyszem przedstawi założenia do ustawy o obronie cywilnej.

Więcej: tvn24.pl/polska/

Rząd bierze się za CBA. Powołano zespół likwidacyjny

DominikMikołajczyk, 18marca 2024 r.

Likwidacja CBA przechodzi z fazy deklaracji wyborczej do etapu realizacji. Losy tej
instytucji są przesądzone, o czymminister koordynator służb specjalnych
informował już kilkukrotnie. Prace nabierają tempa, a premier postanowił powołać
specjalny zespół, któryma się zająć przygotowaniem likwidacji Centrum. Na jego
czele stanie RadosławKujawa, były szef SłużbyWywiaduWojskowego. 

Nad CentralnymBiuremAntykorupcyjnym od dłuższego czasu zbierają się czarne
chmury, a jego likwidację zapowiedziano już w trakcie kampanii wyborczej. Premier
postanowił przejść od słów do czynów i wKancelarii Prezesa RadyMinistrów
powołano specjalny Międzyresortowy Zespół do sprawOpracowania Koncepcji
oraz Przygotowania Procesu Likwidacji Centralnego Biura Antykorupcyjnego. Na
jego czele stanąćma RadosławKujawa, w przeszłości kierującym.in. Służbą
WywiaduWojskowego, a dziś minister w KPRM, sekretarz Kolegium do spraw Służb
Specjalnych i bliski współpracownik Tomasza Siemoniaka.

Więcej:
infosecurity24.pl/sluzby-specjalne/

"Łowca cieni" na czele polskiej policji. Comundurowimyślą oMarku Boroniu
i czego pilnie chcą

Michał Żyłowski, 23marca 2024

Marek Boroń, świeżo powołany Komendant Główny Policji, ścigał najbardziej
niebezpiecznych przestępcóww kraju. Policjanci mówią, że ich nowy szef to
"fachura", ale też "normalny gość".
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/…/ Kiedymiał 26 lat zaczął pracę wCentralnymBiurze Śledczym, gdzie zwalczał
zorganizowaną przestępczość. Awansował jako 31-latek i od tego czasu kierował
kilkoma komórkami wCBŚ KGP (później przekształconegowCBŚP - Centralne
Biuro Śledcze Policji).

Jako 37-latek, w CBŚ KGP stworzył elitarną jednostkę "łowców cieni". To grupa,
która do dziś zajmuje się odnajdywaniem i zatrzymywaniem niebezpiecznych
przestępców, którzy latami potrafią pozostawać poza zasięgiem. Policjanci
działają po cichu, w tajemnicy i często zakamuflowani. Pracują w Polsce, ale także
za jej granicami.

Z kolei w 2014 r. miał duży udział wwyjaśnianiu afery podsłuchowej, która
doprowadziła do licznych dymisji w rządzie Ewy Kopacz. Według TVN24, to
właśnieMarek Boroń doprowadził do zatrzymania jednego z kelnerów, którzy
nielegalnie nagrywali politykówwwarszawskiej restauracji Sowa i Przyjaciele.

/…/ Dla policjantek i policjantów z którymi rozmawiam najważniejsza jest jednak
"normalność". - Pan sobie nawet nie zdaje sprawy jakmyw tej formacji
potrzebujemy spokoju, żebyśmymogli normalnie pracować i robić co do nas
należy. Oby Boroń się nie zmienił i "był człowiekiem" - mówi policjant z KSP.

Więcej: warszawa.wyborcza.pl

PiS go nie znosi. Teraz trafił doMSWiA. Dla Kaczyńskiego był symbolem
"rządów pułkowników"

Magdalena Bojanowska, 24marca 2024

Były oficer służbWojciech Raduchowski-Brochwicz został zatrudniony wMSWiA
- ustaliłaWirtualna Polska. To on bronił Janusza Kaczmarka w procesie przeciwko
Jarosławowi Kaczyńskiemu.

Jak ustaliłaWirtualna Polska, wmarcuWojciech Raduchowski-Brochwicz został
zastępcą dyrektora Biura Kadr, Szkolenia i Organizacji Ministerstwa Spraw
Wewnętrznych i Administracji. Jednostka ta sprawuje nadzórm.in. nad
wydziałami kadr, ds. funkcjonariuszy służbmundurowych, postępowań
administracyjnych i zarządzania zasobami ludzkimi. Od końca lutego zasiada też
w radzie nadzorczej PolskiejWytwórni PapierówWartościowych. - Pojawienie się
Brochwicza wMSWiA i PWPW to "zasługa" Krzysztofa Bondaryka, dyrektora
biuraministraMarcina Kierwińskiego. Bondaryk i Brochwicz są odwielu
lat dobrymi znajomi.

Więcej: wiadomosci.gazeta.pl
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PiS go nie znosił. Powielu latachwrócił do pracywMSWiA

Sylwester Ruszkiewicz, 24marca 2024

Były oficer służb, warszawski prawnikWojciech Raduchowski-Brochwicz
nazywany "symbolem III RP" został zatrudniony wMSWiA – ustaliłaWirtualna
Polska. Od końca lutego zasiada też w Radzie Nadzorczej PolskiejWytwórni
PapierówWartościowych, nadzorowanej przezMSWiA. - Pojawienie się
Brochwicza w MSWiA i PWPW to "zasługa" Krzysztofa Bondaryka, dyrektora
biuraministraMarcina Kierwińskiego. Bondaryk i Brochwicz są odwielu lat
dobrymi znajomi. Znają się z pracy w Straży Granicznej, ale też z pracy w MSWiA
za czasów Janusza Tomaszewskiego z AWS, w którym byli wiceministrami – mówi
WP nasz informator ze służb.Według ustaleńWirtualnej Polski,
Raduchowski-Brochwicz odmarca został zatrudniony na stanowisku zastępcy
dyrektora Biura Kadr, Szkolenia i Organizacji w resorcie sprawwewnętrznych
i administracji. Biuro sprawuje nadzórm.in. nadwydziałami kadr,
ds. funkcjonariuszy służbmundurowych, postępowań administracyjnych
i zarządzania zasobami ludzkimi.

Więcej: wiadomosci.wp.pl

Były oficer służb, którego nie znosi PiS, wraca do pracywMSWiA

24marca 2024

Wojciech Raduchowski-Brochwicz to były oficer służb i warszawski prawnik.
Przez swoich oponentów nazywany był "symbolem III RP", a jego nazwisko
wymieniał sam JarosławKaczyński. Jak ustaliłaWirtualna Polska, wmarcu został
on zatrudniony wMSWiA. Dostał też posadęwRadzie Nadzorczej Polskiej
Wytwórni PapierówWartościowych.

Wojciech Raduchowski-Brochwicz odmarca został zatrudniony na stanowisku
zastępcy dyrektora Biura Kadr, Szkolenia i Organizacji wMSWiA.

Więcej: www.onet.pl/informacje/
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Walne zebranie sprawozdawcze w kole SEiRP
Lubaczów, połączone z obchodami dnia kobiet

Dnia 8marca 2024 r. w restauracji "UDina" w Lubaczowie odbyło sięWalne
Zebranie Sprawozdawcze za 2023 r. Kola SEiRP Lubaczów.

Wśród zaproszonych gości w zebraniu uczestniczyli; Prezes ZWSEiRPw Rzeszowie

Kol. Jan Rusek wraz ze swym pierwszym zastępcą Kol.Waldemarem Pieniowskim,
Zastępca Powiatowego Komendanta Policji w Lubaczowie nadkom. Daniel Rudkowski,
Zastępca PrzewodniczącegoNSZZP przy KPP chor. sztab. Łukasz Kudyba.

Podczas zebrania Prezes Koła Kol. Józef Leszczyński przedstawił sprawozdanie
z działalności koła za 2023 r., podjęto stosowne uchwały, w którychm.in. nakreślono
kierunki działalności na bieżący rok.

Oceniono program i przebieg wycieczki naMazowsze iWarszawy, jaka odbyła się na
przełomie czerwca i lipca ubiegłego roku. Za dużą atrakcję uznano "bazę" wypadową którą
stanowił w Julinkowie Hotel Park "Julinek" w centrumKampinoskiego Parku
Narodowego, w obiekcie, który w latach poprzednich służył jako Centralny Ośrodek
Kształcenia Sztuki Cyrkowej.

Jedną z atrakcyjnych niespodzianek podczas wycieczki było przypadkowe spotkanie

w katedrze Płockiej kilku biskupów - członkówKonferencji Episkopatu Polski z jej
przewodniczącym abp StanisławemGądeckim, z którym to uczestnicy wycieczki
wymienili po kilka zdań.W dalszej części Kol. Marek Kisz przedstawił programwycieczki
dla emerytów do Łodzi i okolic, którą zaplanowano na okres od 30.06.2024 r.

do 06.07.2024 r. jednocześnie zachęcając dowzięcia w niej udziału.

Zabierający głos w dyskusji Kol. Jan Rusek, w samych superlatywach odniósł się do
zakresu i formy działania koła, osiąganychwyników, oraz wskazał potrzebę istnienia
organizacji emeryckich.

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji zapewniał o utrzymaniu dobrze układającą

się współpracę z kołem, deklarując w razie potrzeby wszechstronną pomoc.

Zastępca PrzewodniczącegoNSZZP również deklarował, że na każde imprezy
organizowane przez policjantów nie zabraknie emerytów. Obaj zastępcy życzyli dalszej
owocnej pracy.

W drugiej części zebrania z okazji Dnia Kobiet członkiniom koła wręczono bordowe róże,
z upominkiem, a przy lamce szampana złożono serdeczne życzenia, odśpiewując gromkie
"Sto lat".

Po zakończeniu zebrania kontynuowano spotkanie przy kawie i "śledziku", nie zabrakło
wspomnień i planów na przyszłość.

Autor: Marek Kisz
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Jak emeryt z emerytem…
Walne Zebranie Sprawozdawcze Koła SEiRP
w Leżajsku odbyło się w dniu 16.03.2024 r. w Klubie
MotocyklowymWehikuł na StadionieMiejskim.
Prezes Koła SEiRP Jan Kostek otwierając zebranie,
powitał zaproszonych gości:

● PaniąMartę Wytrwał – wiceprezes ZarząduOddziału
Wojewódzkiego SEiRP w Rzeszowie

● Panią Halinę Pieniowską – sekretarz Zarządu
OddziałuWojewódzkiego SEiRP w Rzeszowie

● Pana Czesława Kąska – przedstawiciela SEiRP
w Rzeszowie

oraz wszystkich członkówKoła.

Następnie przedstawił sprawozdanie z działalności Koła
za rok 2023 i stwierdził, że wszystkie zaplanowane zadania zostały zrealizowanew całości.
Natomiast przewodniczący Komisji RewizyjnejMarian Szkodziński zapoznał zebranych
z realizacją funduszu za ubiegły rok. W części statutowej zebrania podjęto uchwały w sprawach
przyjęcia planu pracy i planu finansowego Koła na 2024 r. Miłym akcentem było wręczenie
nowemu członkowi legitymacji SEiRP Koła w Leżajsku p. Nelli Hakobyan.

Druga część zebrania to rozmowy, dyskusje, to forma spotkania integracyjnego,

przy suto zastawionych stołach, to możliwość porozmawiania w sposób bezpośredni
i życzliwy z zaproszonymi gośćmi, nie tylko na tematy statutowe.Wśród gwaru rozmów,
dyskusji, żartów, śmiechów, wymiany pomysłów i poglądów, nastąpiła integracja środowiska
SEiRP z Rzeszowa i SEiRP z Leżajska. Można powiedzieć „jak emeryt z emerytem…”

Jak podkreśliła p. MartaWytrwał, pełna podziwu dla naszej frekwencji, że właśnie
o taką integrację chodzi.

Autor: Jadwiga Bryniarska
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ProgramUbezpieczenia „SEiRP 2019”
Ubezpieczenie grupowe dla Członków Stowarzyszenia
Emerytów i Rencistów Policyjnych

1. „SEiRP 2019”. Jak przystąpić do ubezpieczenia
Stan na 14.03.2019

2. Medyczny Ekspert Domowy

3. Ubezpieczenie Lekowe

4. Zakres Leków (plik Excel)

5. Baza aptek realizujących ubezpieczenia lekowe (plik Excel)

Najważniejsze informacje oraz wzory dokumentów:

1. Deklaracja przystąpienia do ubezpieczenia, formularz (PDF)

2. Porozumienie PZU‒SEiRP, projekt (Word)

3. Regulamin członkostwaw klubie KPPwŻ dla SEiRP (Word)

4. Upoważnienie (Word)

Wszystkie dokumentu na stronie internetowej Stowarzyszenia.
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Olsztyński Biuletyn Informacyjny
(176)
ZarządWojewódzki SEiRPwOlsztynie od 21maja 2010 r. wydaje
„Olsztyński Biuletyn Informacyjny”.

Olsztyński Biuletyn Informacyjny (176)

ArchiwumOlsztyńskiego Biuletynu Informacyjnego ZOWOlsztyn
znajduje się w sieci na stronieWWW: seirp.olsztyn.pl

na FB: SEiRPOlsztyn Prezydium | Facebook
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